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2009年 7月 8日  
立法會會議  

 

就 “正視七一遊行市民的訴求 ” 
動議的議案  

 
  涂謹申議員已作出預告，會在 2009年 7月 8日舉行的立法會會
議上，就 “正視七一遊行市民的訴求 ”動議議案。現隨文件附上有關的
議案。立法會主席已指示應 “按所交來的原有措辭印載 ”在立法會議程
上。  

 
 
 立法會秘書  

 
 
 
 
 

（林鄭寶玲女士代行）  
 
連附件  



2009年 7月 8日 (星期三 ) 
立法會會議席上  
涂謹申議員就  

“正視七一遊行市民的訴求 ” 
動議的議案  

 
 

議案措辭  
 
 

預期本年 7月 1日，將會有大批市民參加遊行，表達對政府沒有誠意落
實 2012年行政長官及立法會雙普選和各項施政失誤的不滿，這些失誤
包括沒有設立有效的制度監管金融產品的銷售，以及失業率長期高企

等，本會促請政府正視參與遊行市民的訴求。  
 
 
 
 
 
 
 

(Translation) 
 

Motion on 
“Facing up to the aspirations of the people 

participating in the march on 1 July” 
to be moved by Hon James TO Kun-sun 

at the Legislative Council meeting 
of Wednesday, 8 July 2009 

 
 

Wording of the Motion 
 
 
That it is anticipated that on 1 July this year, a large number of people will take part in 
the march to express their dissatisfaction at the Government’s lack of sincerity to 
implement dual universal suffrage for the Chief Executive and the Legislative Council 
elections in 2012 as well as its various blunders in the implementation of policies, 
including the failure to put in place an effective system to regulate the sale of financial 
products and the persistently high unemployment rate, etc, this Council urges the 
Government to face up to the aspirations of the people participating in the march. 




